
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 6.11. 2024  

Tilstede: Irene, Allan, Henrik. Lena og Jette 

 

Flagstænger er ved at blive taget ned for sæsonen. Bøgelund samler stænger og vimpler. De laver status over 
hvor mange stænger, der er for korte eller ødelagte. Allan får opgørelsen og så gør vi op om de skal repareres i 
forhold til at vi ikke har en aktør til at sørge for op- og nedtagning af flag. Vi vil prøve at finde et firma til at løfte 
opgaven. 

Der bliver en annonce til Nytår i Vejle Posten med logo for alle medlemmer. Jelling Ugeavis udkommer ikke mere. 
Irene sender annoncen rundt til bestyrelsen for at checke at vi har alle logoer. Til jul lægger vi den på Facebook 
siden med ønsket om en glædelig jul. 

Der er ikke kommet en dato endnu på medlemsarrangementet til september næste år. Politiskolen melder 
tilbage med en torsdag aften de kan have rundvisning. 

Brochuren er i gang med ny opdateret tekst og nye billeder. Irene sender den til trykning. 

Der har været møde i Erhvervskontaktudvalget på Café Sejd. Irene deltog. 

Dialogmøde blev afholdt på Sandvad Sognegård for Jellings vedkommende. Jens Ejner Christensen medvirker 
også. Der blev diskuteret emner i små grupper. Materialet fra de forskellige centerbyer og Vejle samles. Der skal 
laves ny erhvervspolitik for Vejle fra 2025. 

 

Minikluns har åbnet børnetøjsbutik i Fakta bygningen og holder reception den 30.11. Irene vil sørge for noget 
som velkomst fra Foreningen. En fra bestyrelsen tager ned og afleverer velkomstgaven. 

Jette sørger for en vingave til Dennis Malerpind som også er startet. 

Foreningen har en sund økonomi. Der er indhentet BID midler for dette kalenderår. 

 

Vedr. lystændingsfesten første søndag i Advent den 1.12. har det været svært at finde nogen til boderne. 
Superbrugsen er i den ene og Henning Tarp sælger sine træting i den anden. 16 har takket nej til en bod.  

Julemand er ok igen med Jim Højberg, Henrik kommer også med sin hestevogn med julemanden til kl 15.00.Vi får 
det store juletræ, men ikke de små. Vi finder ud af om Vejle Kommune giver glögg, æblerskiver og kakao. Henrik 
sørger for 400 slikposer til børnene a 30 kr.  Allan checker op med Morten Elwarth om han igen vil sørge for lyd. 
Der skal annonceres på skærme i Brugsen og i Gormshallen. Det sørger Henrik for. 

Vi donerer 4.000 kr. til Kirkens Julehjælp. Irene laver opslag på vores Facebookside. Irene overfører til Kirsten 
Thøgersen. 

 

Vi holder generalforsamling på Jelling Camping hos Peter Gosvig den 18.3. Det er lagt på jellingguiden. 

Næste bestyrelsesmøde er i det nye år – torsdag den 23.1. i Brugsens lejlighed. 

 

Referent: Jette 

 

 


